

Let this sports programme brings our kids with unlimited Fun!

一連串精彩活動，為小朋友的假期帶來無限樂趣！

Optional schedule - 2 to 18-hrs * 自選2至18小時課程 *	16/4 (Tue)	17/4 (Wed)	18/4 (Thur)	19/4 (Fri)	22/4 (Mon)	23/4 (Tue)	24/4 (Wed)	25/4 (Thur)	26/4 (Fri)
	10:30 - 12:30								
Gymnastics 體操	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓
Trampoline 彈網/吹氣城堡	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓
Cheerleading 啦啦隊		✓		✓		✓		✓	
Sport Climbing 攀石	✓		✓		✓		✓		✓
Balls & Ribbons 球類及絲帶		✓		✓		✓		✓	
Games / Sponge Pool 遊戲/海綿池	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓

* (1) The camp schedule should be confirmed upon application. Request of rescheduling must be made at least one week prior to the first day of camp subject to availability. Kidnetic reserves all rights to reject any rescheduling. 需於報名時選定自選之課程日期；確認後如有更改，須於開課前不少於一星期向本中心提出，唯本中心保留拒絕接受更改課程申請之權利。

(2) Make-up class arrangement is NOT applicable to this camp. 本訓練營不設補堂。

Venue 地點

L7 4, Megabox, Enterprise Square Five, 38 Wang Chiu Road, Kowloon Bay, Kln.
九龍九龍灣宏照道38號企業廣場5期Megabox L7 4



Target 對象:
Aged 3 +

Fee 費用

	1-Day	3-Day	4-Day	5-Day	6-Day	7-Day	8-Day	9-Day
Member 會員	\$500	\$1,320	\$1,600	\$1,800	\$1,980	\$2,240	\$2,480	\$2,700
Single session \$500/non-member 非會員單節收費\$500								

* To enjoy our member's privileges, simply apply for a life-long membership at \$250.

歡迎以\$250申請成為永久會員，並即時以會員優惠價參加本活動。

Special Offer (Only applicable for 3 days camp or more)

特別優惠(只限報讀3日課程或以上)

- One-off cash rebate of \$100 for each participant for enrollment in pair;
二人同行報名每位可獲\$100 現金回贈一次；
- Regular course participant will be offered a free session of regular course (valid from 1/4 to 30/4) for referring a new member joining this camp;
恆常班參加者成功介紹新會員參加本課程可獲送恆常班課程一節(有效期為1/4至30/4)；
- Welcoming gifts for first time course enrollment for new member - Kidnetic T-shirt;
新會員首次報讀本中心課程可獲迎新禮品 - Kidnetic T恤一件。



Application or Enquiries 報名或查詢

Tel: 2153 1033 / 2153 1028

E-mail: enquiry@kidnetic-sports.com



<http://www.facebook.com/KidneticPage>



<http://www.youtube.com/KidneticSports>